

Press Release

Parliamentary Assembly Communication Unit

Ref: 739b08

Tel: +33 3 88 41 31 93

Fax :+33 3 90 21 41 34

pace.com@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
“the former Yugoslav Republic of Macedonia”
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Official visit of PACE President to Mexico

Strasbourg, 17.10.2008 – Council of Europe Parliamentary Assembly (PACE) President Lluís Maria de Puig will pay an official visit to Mexico from 21 to 26 October 2008, at the invitation of the Mexican Ministry of Foreign Affairs and the parliamentary delegation to the PACE. Mexico enjoys observer status with the Council of Europe since 1999.

In Mexico City, the President is due to meet the Speakers of the Mexican Senate, Gustavo Madero Muñoz, and the Chamber of Deputies, César Duarte Jáquez, as well as the Secretary of State for Foreign Affairs, Patricia Espinosa Cantellano (to be confirmed), as well as the members of Mexico's delegation to PACE.

Mr de Puig will deliver a lecture on “the fight against human trafficking: the European experience” at a seminar on “human rights from a gender perspective” organised by the Ministry of Foreign Affairs.

The President is also due to meet with local authorities during his visit to Guadalajara and Puebla.

Visite officielle du Président de l'APCE au Mexique

Strasbourg, 17.10.2008 – Lluís Maria de Puig, Président de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), se rendra en visite officielle au Mexique du 21 au 26 octobre 2008, à l'invitation du ministère mexicain des Relations extérieures et de la délégation parlementaire de ce pays auprès de l'APCE. Le Mexique bénéficie du statut d'observateur auprès du Conseil de l'Europe depuis 1999.

A Mexico, le Président doit rencontrer Gustavo Madero Muñoz et César Duarte Jáquez, présidents respectifs du Sénat et de la Chambre des députés, Patricia Espinosa Cantellano, ministre des Relations extérieures (à confirmer), et les membres de la délégation du Mexique auprès de l'APCE.

M. de Puig fera une présentation sur « la lutte contre la traite des êtres humains : l'expérience européenne » lors d'un séminaire consacré aux « droits de l'homme sous l'angle des relations entre les sexes », organisé par le ministère des Relations extérieures.

Le Président doit également rencontrer des représentants de collectivités territoriales au cours de sa visite à Guadalajara et à Puebla.

The Parliamentary Assembly brings together 318 members from the national parliaments of the 47 member states.

President: Lluís Maria de Puig (Spain, SOC) ; Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas.

Political Groups: EPP/CD (Group of the European People's Party); SOC (Socialist Group); EDG (European Democratic Group); ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); UEL (Group of the Unified European Left).